

Title (en)
REMOVABLE PUSH-ON CUP.

Title (de)
BECHER FÜR LÖSBARE SCHNAPPBEFESTIGUNG.

Title (fr)
GOBELETS ENCASTRABLES MOBILES.

Publication
EP 0498803 A1 19920819 (FR)

Application
EP 90913830 A 19900904

Priority
FR 9000640 W 19900904

Abstract (en)
[origin: WO9204243A1] Removable push-on cup associated with bottles of any size. The present invention relates to a cup which may be nested in all bottles for all types of consumption and use, at the top or bottom of said bottle and allowing to consume or use the liquid on the spot. Said cup will be found on all bottles for all types of consumption. The cup is shaped so as to match the shape of the bottles and will be made so as to be used and fitted again to the bottle as many times as necessary. Said invention aims at facilitating the consumption or utilization of bottled liquid, on the spot and without disturbance.

Abstract (fr)
Tasse encastrable mobile allant de paire avec des bouteilles de tous formats. La présente invention concerne une tasse qui serait emboîtée sur toutes bouteilles de consommation ou d'utilisation les plus diverses et courantes, sur le haut ou sur le bas de cette même bouteille et permettant la consommation ou l'utilisation du liquide en question, sur place. Cette tasse se trouvera sur toutes bouteilles de consommation ou d'utilisation courantes. La tasse étant façonnée selon la forme désirée pour correspondre à celle des bouteilles et sera réalisée de manière à ce qu'elle soit utilisée et réemboîtée sur la bouteille autant de fois qu'il sera nécessaire. Cette invention a pour but de faciliter la consommation ou l'utilisation du liquide concerné sur place et sans dérangement.

IPC 1-7
B65D 23/00

IPC 8 full level
B65D 23/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 23/00 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9204243A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 9204243 A1 19920319; EP 0498803 A1 19920819

DOCDB simple family (application)
FR 9000640 W 19900904; EP 90913830 A 19900904